

优质DW-E212清洗消毒剂

产品名称	优质DW-E212清洗消毒剂
公司名称	大连东旺正一科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	型号:DW-E212 品牌:正一 有效物质含量:90(%)
公司地址	辽宁省大连市甘井子区营城子街道双台沟村
联系电话	0411-86310215 13610911813

产品详情

型号	DW-E212	品牌	正一
有效物质含量	90(%)	含量	98(%)
PH值使用范围	6.5-7.5		

产品说明：本品为新型络合氯消毒剂对细菌芽孢有快速杀灭作用，且具净水、灭藻、除臭、去污、漂白功能，为达到国家对食品行业相关产品质量管理理化指标要求，生产工艺全程采用100%优质原料对人畜安全无害，应用食品生产，餐饮行业及休闲服务场所。

注意事项：

- 1、密闭、避光、阴暗处保存
- 2、外用，不得口服，不要滴在衣服和眼睛上。
- 3、冬季原液有时会出现絮状物用时摇均即可。

使用方法：

- 1、食品生产器具消毒：1：100-200
- 2、餐饮行业具餐具消毒：1：200
- 3、休闲及服务场所消毒1：300-500

净含量：4.0kg(含有效氯6%)

有效期：1年

批准文号：辽卫消证字[2005]第0053号

执行标准：q/dgdw001-2003

matters needing attention:

- 1, airtight, evades the light, gloomy place preserved
- 2, the external use, do not take orally, do not drop on clothes and the eye.
- 3, the winter original fluid will sometimes present the cotton wool shape time to swing then.

application method:

- 1, food production appliance disinfection: 1:100-200
- 2, the dining profession has the tableware disinfection: 1:200
- 3, the leisure and serve the place to disinfect 1:300-500

only content:4.0kg (including available chlorine 6%)

term of validity:1 year

product explanation:this has for the new complexing chlorine disinfectant to the bacterium bud spore eliminates the function fast, and a water purification, extinguishes the algae, to deodorize, the decontamination, the blanching function, to achieve the country to food profession related product quality management physics and chemistry target request, the technique of production entire journey uses 100% high quality raw materials to the human and animals safe harmless, the application food production, the dining profession and the leisure serve the place.